
PEETRI KOOLI HOOLEKOGU 
PROTOKOLL 

28.08.2023 
Koht: Peetri Kooli klassiruum 
Algus: 18:00  
Lõpp: 20.45 
Juhatas: Triin Majori, hoolekogu esimees 
Protokollis: Liisi Sakkool, hoolekogu aseesimees 

 
Koosolekul osalesid: Hoolekogu liikmed Ann Raukas, Merlyn Sirelbu, Aile Krass, Liisi Sakkool, 
Triin Majori, Külli Majori, Kristel Saar, Ene Pappel, Ireen Lehtmets.  
Koosolekult puudus: - 
Aruandekohustuslikuna osales direktori kohusetäitja Getter Klaas. 
Külalisena osales toitlustuse peaspetsialist Mari-Ann Kivi. 
 
PÄEVAKORD 

1. Toitluse peaspetsialisti töö tutvustus (Mari-Ann Kivi) 
2. Tutvumine lasteaia ja kooli tööplaani ning tegevuskavaga (Getter Klaas, direktori kt) 
3. 2024.a. eelarve arutelu (Getter Klaas, direktori kt) 
4. Jooksvad küsimused 

 
Koosoleku päevakorrapunktide kinnitamine 
 

1. Toitlustuse peaspetsialisti töö tutvustus 
1) Mari- Ann Kivi (Järva Teenuse toitlustuse peaspetsialist) tutvustas iseennast ja 

muudatusi, mis järgneva õppeaasta jooksul toimuma hakkab. Mari- Ann Kivi soovib 
ühtlustada menüüsid ja tarnijaid. Järva Teenusel on ka köögijuht, kes aitab peaspetsialisti. 
Selver seni ajutine tarnija, ehtitatakse uut hanget toitlustuse pakkuja leidmiseks. Järva 
Teenus võtab üle kõikide Järva valla koolide ja lasteaedade köögid (v.a. Koeru). 
Proovitakse menüüdest välja jätta poolfabrikaadid ja tühjad süsivesikud. Toiduraha 
maksumus Peetri lasteaias ei tõuse lähiajal. PRIA-lt tulev koolipiim jääb, puuvilja PRIA 
poolt tulevikus ilmselt ei tule. Vitamiiniampsud jäävad lasteaias alles. 

2) Koolieelse lasteasutuse seaduse § 23 punkt (1) lõige (3) alusel kontrollib laste 
toitlustamise vastavust lasteasutuse tervishoiutöötaja. Hoolekogu esimees esitas direktori 
kt´le küsimuse, et kes on Peetri kooli  tervishoiutöötaja, kes laste toitlustamise nõetele 
vastavust kontrollib? Direktori kt vastas, et meil on pereõde kes lapsi mõõdab ja kaalub, 
kuid pole toitlustamise nõuete kontrolli tervishoiutöötaja poolt. 

 
Koosolekult lahkus Mari-Ann Kivi. 
  



2. Tutvumine lasteaia ja kooli tööplaani ning tegevuskavaga  
 

Lasteaia 2023-2024.õ/a tegevuskava  
1) Uuendusena on lasteaias kuuplaan mitte nädalaplaan. Eliis-is saab seda jälgida.  
2) Lasteaias on kiirete teadete/info saamiseks või edastamiseks endiselt olemas telefon, 

mille number on +3725306 5595. 
3) Süsteemi probleemide tõttu valla kodulehel esitatud lasteaeda tuleku sooviavaldused ei 

pruugi jõuda lasteaiani. Vald proovib süsteemi muuta ja parandada.  
Antud probleem sai tõstatatud ka hoolekogu 09.01.2023 koosoleku jooksvate küsimuste 
all. Sel korral oli direktori kt poolt vastuseks, et peab selguse saama kuidas asjad vallas 
toimivad ja peab tagama, et kõik taotlused saavad vastatud.  

4) Uute lasteaialaste vanemad soovivad saada konkreetset infot, millal võib oma lapse 
lasteaiaga harjuma tuua. Vastav info võiks tulla lapsevanemale koos lasteaeda vastuvõtu 
kinnitusega. 2023/2024. a. õppeaasta lasteaia avamise info saadeti lapsevanematele alles 
31.07.2023 pealelõunal. Kirjas anti teada ka uuetele lasteaialaste vanematele, et neid 
võetakse vastu alles 21. august, mitte varem.  

5) Direktori kt ja hoolekogu leppisid kokku 2023/2024 õppeaasta lastevanemate koosoleku 
kuupäevaks 02.10.2023. 
 

Peetri kool üldtööplaan 
1) Üldeesmärkides tähtis sündmus Vilistlaste kokkutulek. Suvel korraldatakse Peetri kooli 

kokkutulek 195.nda sünnipäeva puhul. Kooli personali arv on väike, otsitakse vilistlasi 
kes aitaks kokkutulekut korraldada. 

2) Kooli sündmustele oodatakse kõiki, osavõtt on väga väike. Peetri kool soovib, et 
inimesed osaleksid rohkem kooliüritustel. Ka neid kellel kedagi Peetri koolis ei õpi, kogu 
kogukond on oodatud.  

3) Kool proovib omalt poolt teha rohkem reklaami ja teavitustööd, et ruumide rentimine 
klientideni jõuaks.  

4) Peetri alevikus puuduvad viidad koolile, lasteaiale ja raamatukogule. Võõral inimesel 
keeruline asutusi üles leida. Direktori kt vastas, et sellest on väga ammu piikonnajuht 
Veiko Kurimiga ja teedespetsialistiga räägitud. Sellega tegelemine on pooleli jäänud. 
Tehti ettepanek, et see info antakse uuesti edasi piirkonnajuhile. 

5) E-õppepäevad ja õpetajate ühisüritused võiksid olla pikemalt ette teada. Kooli ürituste 
plaan tuleb eraldi dokumendina kooli kodulehele. 
 

3. 2024.aasta eelarve arutelu:  
1) 2023.a. lisaeelarvega tõsteti eelarve read ümber, et saada sööklasse juurde ühte madalat 

lauda Peetrikese rühmale. Laud on tellitud. 
2) Küsiti, kas oleks vajadust ka lisaarvega juurde midagi küsida lasteaiale? Küsiti, kas võiks 

olla rattahoiu kohti rohem? Lasteaia vaheaia paneele jäi puudu, tegeleb Järva Teenus. 



Muu jaoks ei näe direktori kt vajadust, kuna kavatsetakse olemasolevaid eelarve ridasid 
ringi tõsta. 

3) Samuti võiks 2023.a. lisaeelarvega küsida raha Verge koolituse jaoks tervele lasteaia 
kollektiivile. Verge koolitus aitab hakkama saada agressiivselt käituvate lastega. 

4) Kolm õpetajaabi saavad sellel õppeaastal minna 1 päevasele koolitusele.  
5) Terve lasteaia kollektiivi koolitus (Verge) liiga kallis ~2000€, kuid sinna saab lasteaiast 

minna 2 õpetajat 2023.aastal. Ettepanek küsida ka raha kogu lasteaia kollektiivi 
koolituseks. Direktori kt lubas selle uue aasta eelarvesse lisada. 

6) Tõsteti küsimus, kas meil on lasteaias sõimerühm või mitte? Ametlikult mitte, käskkirja 
pole. Direktori kt arutles sõimerühma ja lastearvu puudutavat küsimust vallas.  

7) Tõsteti küsimus, millal sõimerühmaks kuulutamise kässkiri vormistatakse? Direktori kt 
vastas, et septembri alguses ja sõimerühma suurenduse avaldus jätta tegemata. Kuna meil 
on lisa abid tööl, siis saab ilma eraldi taotlust tegemata võtta sõimerühma 15 last, 
konsulteeritud vallaga. 

8) Järva vallas ei sõlmita lapsevanema ja lasteaia/kooli vahel lepingut, kus oleks sõnastatud 
mõlema osapoole kohustused ja õigused. Samuti võiks lepingu lisasse panna lasteaia või 
kooli kodukorra. Hoolekogu liikmed leidsid, et selline leping peaks kindlasti olemas 
olema. Peetri kooli hoolekogu teeb ettepaneku Vallavalitusele, et vallavalitsus artuleks 
sellise lepingu kehtestamist. 

9) Suure Peetri rühma garderoobi ja Peetrikese rühmaruumi seinad värviti üle. 
10) Uue aasta eelarve tuleb veidi suurem võrreldes eelmise aastaga. 
11) Kindlasti on vaja välja vahetada Peetri lasteaias olevad klaasiga siseuksed. Töötajad ise 

tõstsid ühe ohtliku ukse eest ära. Hoolekogu ettepanekul paluti direktori kt´l küsida 
lisaaeelarvest vahendeid, et tagada laste ohutus. Direktori kt pidi saatma mure taaskord 
Järva Teenuse juhile. 

12) Päästeameti hinnangul on Peetri lasteaia varuväljapääsude trepid on ohtlikud, need tuleks 
renoveerida. Muus osas oli Päästeamet rahul lasteaia hoonega. 

13) Kuidas muruniitmisega on? Kas robotniidukit sai küsitud? Jah, kuid ei ole variant. 
Direktori kt ettepanek kutsuda Järva Teenusest keegi hoolekogu koosolekule kohtuma. 
Tehti ettepanek kutsuda piirkonnajuhid järgmisele hoolekogu koosolekule. 

 
 

4. Jooksvad küsimused 
1) Uue õppeaasta huviringide osas käivad alles läbirääkimised. Üldkoosolekul räägitakse 

uutest huviringidest, mis toimuma hakkavad.  
2) Kui palju lapsi on 01. septembril kooli tulemas? Nimekirjas on 36 last, 4 last vähem kui 

eelmisel õpeaastal.  
3) Küsitakse, kui palju on õpetajaid ja kes millist õppeainet õpetab. Direktori kt tutvustab 

koolitöötajaid. Töökohti kombineeriti oma töötajate hulgast. 



Kokku on koolis 11 pedagoogi/õpetajat, kellest kvalifikatsiooni nõuetele vastab 6 (kuus) 
õpetajat, kvalifikatsiooni nõuetele ei vasta 5 (viis) õpetajat.  

4) Kooli kodulehel vaja teha uuendusi, andmeid tuleb uuendada.  
5) Esitati küsimus, et miks ei otsita Peetri kooli uut personali vastavalt seadusele, ei kaasata 

hoolekogu? Direktori kt sõnul oli see temale uus info.  
6) Tõstatati küsimus, et miks ei panda töökuulutusi avalikult Töötukassa lehele, õpetajate 

lehte? Võõrad ei oska kodulehelt otsida. 
7) Hoolekogu liige tegi ettepaneku esitada vallavalitsusele päring, et teada saada, mis 

põhjusel ei ole Peetri koolile endiselt valitud direktorit? 
8) Lasteaias kehtestatud rattapäevade eesmärk on ohutus. Rattahoidjaid on juurde vaja, 

jalgrattad lihtsalt ei mahu ära. Samuti oleks Peetrikese rühma lastel vaja oma rattahoidjat 
ja nemad võiksid edaspidi ratastega sõitma hakata maja ees kiviplatsil. Probleem on, et 
väljaspool lasteaia lahtioleku aegu käiakse seal kondamas ja loobitakse rattaid laiali. 
Direktori kt ja õpetajad on arutanud, et lasteaia väravad tuleb lukustada. 

9) Rahulolu küsitluses osalemine oli väga tagasihoidlik. Järeldusi nende põhjal seetõttu teha 
ei saa. 

10) Peetri koolis sel aastal 7. klassi enam ei avata. Puuduliku ühistranspordi tõttu on väga 
keeruline jätkata haridusteed mingis teises Järva valla põhikoolis. Vald peaks selles osas 
õpilasi toetama. Hoolekogu liige teeb sooviavalduse vallale, et vald reguleeriks 
bussiliiklust paremini vastavalt õpilaste vajadustele. Näiteks Peetri laste käimine Koeru 
kooli.  

11) Kooli rahuloluküsitlus. Õpilaste seas vastas 40-st õpilasesest 5 õpilast. Hoolekogu liige 
teeb ettepaneku uuel aastal teha õpilastele paberil kirjalik küsitlus. 

12) Lasteaia lapsevanemate rahuloluküsitlusele vastas 40-st 9 lapsevanemat.  
13) Hoolekogu liikme poolt tehti ettepanek, et kas saaks luua Paides ujumas käimise 

huviringina? Tekkis arutelu. 
14) Lasteaiakohtade täituvus ja vastavus nõuetele. Kas kõigile on voodid olemas? Jah. Hetkel 

on Väikse Peetri magamisruumis voodikohti 10 ja teised lapsed magavad kergvoodis 
rühmaruumis.  

15) Väikese Peetri rühmaruumis olevad vajavad rulood uuendamist.  
16) Suure Peetri rühmaruumi põrand on endiselt halvas seisus ja ei ole midagi ette võetud. 
17) Väikse Peetri garderoobi põrandad, direktori kt näitas ehitajale ja tunnistati, et kehv töö. 

Hoolekogu liige avaldas arvamust, et senis kogemuse põhjal ei piisa suulisest ütlemisest/ 
murekoha näitamisest. Tuleb teha kirjalikud ettepanekud Järva Teenusele ja valda, et 
jääks märk maha.  

 
Juhatas        Protokollis    

Triin Majori       Liisi Sakkool 

Hoolekogu esimees      Hoolekogu aseesimees        
/digitaalselt allkirjastatud/       /digitaalselt allkirjastatud/ 


